
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 19. juni 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 838
I hvor mange år frem forventes det, at dobbeltdækkervognene kan køre på
skinnerne, og i hvor mange år forventes det samlet, at dobbeltdækkervogne-
ne kan køre på skinnerne, jf. ”Aftale om takstnedsættelser og investeringer til
forbedring af den kollektive trafik”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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